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Abstract (en)
A system for simultaneous replenishing of chemicals in automated color silver halide photographic processing has >=1 vessel for replenishing
solution for the developer and >=2 vessels for replenishing solution for the bleach- fixing bath, the developer-replenishing vessel containing >=60
g developer per liter vessel volume. An independent claim is also included for automated color processing using the above system by passing the
silver halide material through a developer solution, a bleach-fixing solution and a stabilizing solution, the developer and bleach-fixing solutions being
in regenerating containers and being regenerated by dosing and the containers being replenished via a chemical system.

Abstract (de)
Ein Gebinde zum gleichzeitigen Nachfüllen von Chemikalien zur Verarbeitung farbfotografischer Silberhalogenidmaterialen in ein automatisches
Verarbeitungsgerät, wobei das Gebinde wenigstens eine Flasche mit der Nachfülllösung für einen Farbentwickler und wenigstens zwei Flaschen mit
Nachfülllösungen für ein Bleichfixierbad enthält, dadurch gekennzeichnet, dass die Flasche mit der Nachfülllösung für den Farbentwickler pro 1 l
Flaschenvolumen mehr als 60 g Farbentwicklersubstanz enthält, zeichnet sich dadurch aus, dass die Reichweite des Gebindes erhöht wird.
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